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۱۲۱ هزار واحد مسکن مهر در سه سال گذشته 
تعیین تکلیف شد

عضو هیأت مدیره بانک مس��کن با اش��اره به تعیی��ن تکلیف واحدهای 
 مس��کن مهر گفت:در سه سال گذش��ته ۱۲۱ هزار واحد در سراسر کشور و 

۲۰ هزار واحد در مدیریت البرز تعیین تکلیف شد.
 همایش رؤس��ای ش��عب استان البرز با حضور س��ید محسن فاضلیان و 
علی کمالی اعضای هیأت مدیره، علی کش��اورز مع��اون مدیر عامل در امور 
شعب و بازاریابی، محمد رنجبریان معاون مدیریت امور شعب غرب کشور و 
مهدی احمدی مدیر ش��عب البرز، رؤسای شعب و دوایر مدیریت، به منظور 
تبیین اهداف و سیاست ها و راهبردهای نیمه دوم سال ۱۴۰۳ در محل سالن 

همایش های مدیریت شعب البرز برگزار شد.
سید محسن فاضلیان در این همایش با اشاره به تعیین تکلیف واحدهای 
باقی مانده مس��کن مهر گفت:در س��ه سال گذش��ته حدود ۱۲۱ هزار واحد 
مسکن مهر در کش��ور تعیین تکلیف شده اند که سهم مدیریت البرز حدود 

۲۰ هزار واحد است و حدود ۱۳ هزار واحد نیز باقی مانده است.
فاضلی��ان عضو هی��أت مدیره بانک ضمن تش��کر از عملک��رد مطلوب 
مدیریت ش��عب البرز اظهار داشت:با روند رو به رشد مدیریت، امید است به 
 زودی ش��اهد ارتقای جایگاه این استان در سطح کشور باشیم.وی افزود:بنده 
به عنوان یکی از اعضای هیأت مدیره بانک وظیفه حمایت از کارکنان را دارم؛ 

چراکه رفع دغدغه های همکاران دارای اهمیت زیادی است.
فاضلی��ان افزود:برای جذب منابع در ارزیاب��ی عملکرد باید الگویی کلی 

برای تمامی شعب طراحی شود تا بتوانند هدف بانک را تأمین کنند.
احم��دی مدیر ش��عب البرز نیز در ای��ن همای��ش گفت:تعیین تکلیف 
واحدهای باقی مانده مسکن مهر مورد انتظار مدیران بانک و مسئولان استان 
اس��ت و باید در این زمینه با همراهی ادارات مربوط هر چه سریع تر گام های 

اساسی برداشته شود.
احمدی عنوان کرد: با توجه به رشد بالای جمعیت در استان البرز می توانیم 
با رعایت اصول مشتری مداری و بازاریابی هدفمند ظرفیت های اقتصادی استان، 

سهم منابع بانک مسکن را در بین بانک های استان افزایش دهیم.
*پایگاه خبری بانک مسکن-هیبنا

دبیر انجمن صنایع نساجی ایران:

پنبه داخلی پاسخگوی کمتر از ۵۰ درصد نیاز 
صنعت نساجی

 دبی��ر انجمن صنایع نس��اجی ای��ران گفت: پنبه تولی��د داخل، کمتر از 
۵۰ درصد نیاز واحد های تولیدی ریس��ندگی و بافندگی را تأمین می کند و 

ناچار به واردات این محصول راهبردی هستیم.
س��ید ش��جاع الدین امامی رئوف در گفتگ��وی اختصاصی با خبرگزاری 
صداوس��یما افزود:در س��ال ۱۴۰۲، براس��اس آمار های وزارت صمت مصرف 
 پنبه صنعت نس��اجی حدود ۱۹۰ هزار تن برآورد شده بود که از این مقدار، 
۱۰۸ هزار تنِ آن از طریق واردات و ۸۰ هزار تن آن از طریق واردات تأمین 

شده است.
وی با بیان اینکه س��رمایه گذاری برای راه اندازی واحد های ریس��ندگی 
و بافندگی در س��ال های اخیر رو به افزایش بوده اس��ت، گفت: با راه اندازی 
واحد های جدید و افزایش مصرف پنبه، از س��ال ۹۷ تاکنون ش��اهد افزایش 
واردات بوده ایم و واردات پنبه از ۶۵ هزار تن در س��ال ۹۷ به ۱۰۸ هزار تن 

در سال ۱۴۰۲ رسیده است.  
رئوف با اش��اره به مش��کلات پیش روی واردات پنب��ه مورد نیاز صنعت 
نس��اجی افزود: تا پیش از این، کش��ور ازبکس��تان به عنوان مهمترین کشور 
 تأمی��ن کننده پنبه مورد نیاز صنعت نس��اجی کش��ور بود، اما ب��ا توجه به 
هدف گذاری این کشور برای توسعه و تکمیل زنجیره ارزش صنعت نساجی، 
واردات پنبه از این کش��ور به صفر رسیده است و واحد های ریسندگی ناچار 
ب��ه تأمین پنبه مورد نیاز خود با هزینه بالاتری از کش��ور های دیگر از جمله 

برزیل هستند.
دبیر انجمن نساجی با توجه به نگرانی فعالان صنعت نساجی برای تأمین 
پنبه مورد نیاز خود گفت: از وزارت جهاد کش��اورزی درخواس��ت داریم آمار 
تولید پنبه را با دقت بیش��تری اعلام و در س��امانه جامع تجارت ثبت کند و 
علاوه بر آن، در برداش��ت و استحصال پنبه از فناوری روز بهره گیرد تا پنبه 
مرغوب تری در اختیار واحدهای ریس��ندگی قرار گیرد.وی افزود: با توجه به 
ش��رایط تحریم و هزینه بالای حمل و نقل بی��ن المللی و همچنین محدود 
شدن تأمین کنندگان پنبه، فعالان صنعت نساجی ترجیح می دهند از پنبه 
با کیفیت تولید داخل اس��تفاده کنند که لازمه آن کش��ت و استحصال پنبه 
با کیفیت و مرغوب توس��ط وزارت جهاد کش��اورزی و واحدهای استحصال 

پنبه است.

۴۰۸ واحد صنعتی احیا شد؛ افزایش ظرفیت 
۱۰۱۰ واحد

مع��اون وزیر صمت گفت: در نیمه نخس��ت امس��ال ۴۰۸ واحد صنعتی 
 احیا و ۷۵ واحد صنعتی نوس��ازی و بازسازی ش��د و همچنین ۱۰۱۰ واحد 

با افزایش ظرفیت مواجه شدند.
رضا انصاری مدیرعامل س��ازمان صنایع کوچک و ش��هرک های صنعتی 
ایران در گفتگو با مهر درباره میزان احیای واحدهای صنعتی در سال جاری 
اظهار کرد: در نیمه نخس��ت امس��ال ۴۰۸ واحد راکد صنعتی در ۳۱ استان 

کشور احیا شدند و به چرخه تولید بازگشتند.
وی افزود:از مجموع واحدهای احیای شده، ۳۶۹ واحد داخل شهرک ها و 

نواحی صنعتی و ۳۹ واحد خارج از شهرک ها و نواحی صنعتی بوده است.
انص��اری تصریح کرد:این واحدها با اس��تفاده از روش ه��ای مختلفی از 
جمله تأمین مواد اولیه، رفع مش��کل بازار، مش��ارکت با سرمایه گذار جدید 
برای تولید محصول جدید، اخذ تس��هیلات و رفع مشکلات زیرساختی و در 
برخی مواقع واگذاری کامل واحد توسط مالک اصلی به سرمایه گذار، ارتقای 
فناوری و بهینه کردن خط تولید، حل مش��کلات حقوقی و واگذاری توسط 

بانک به سرمایه گذار جدید احیا شدند.
وی درب��اره افزای��ش ظرفیت تولید واحدهای نیمه فع��ال هم گفت: در 
 نیمه نخس��ت امس��ال ۱۰۱۰ واحد، ب��ا اس��تفاده از روش هایی چون کمک 
به تأمین مواد اولیه، ارتقا فناوری و بهینه کردن خطوط تولید، تکمیل حلقه 
مفق��وده زنجیره ارزش تولید و توس��عه بازار محص��ولات تولیدی واحدها از 

طریق ساخت نشان تجاری با افزایش ظرفیت رو به رو شدند.
انصاری ادامه داد: همچنین اخذ اس��تاندارهای لازم با رویکرد حضور در 
بازار سایر کشورها، ارائه خدمات مشاوره تخصصی جهت رفع مشکلات درون 
بنگاهی و توس��عه روابط ش��بکه ای بین بنگاه ها بر اس��اس مدل های توسعه 
خوشه ای و توسعه نظام مبادلات پیمانکاری فرعی از دیگر روش های حمایتی 
س��ازمان صنایع کوچک و ش��هرک های صنعتی ایران برای افزایش ظرفیت 

تولید واحدهای یاد شده است.
 چند واحد نوسازی شد؟

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره نوسازی و بازسازی واحدهای 
صنعتی اظهار کرد: شناس��ایی واحدهای به بهره برداری رس��یده مستقر در 
ش��هرک ها و نواحی صنعتی که بیش از ۲۰ س��ال از زمان بهره برداری آنها 
گذشته است، به عنوان بخشی از واحدهای هدف برای اجرای طرح نوسازی 
 و بازس��ازی در ۳۱ استان کش��ور در دستور کار قرار گرفت که در نتیجه آن 

۷۵ واحد صنعتی در ۶ ماهه اول امسال نوسازی و بازسازی شد.

میز خبر

سرپرست دفتر امور طیور وزارت جهاد کشاورزی اعلام کرد؛

حداکثر قیمت مرغ گرم ۹۰ هزار تومان

سرپرس��ت دفتر امور طیور وزارت جهاد کش��اورزی ب��ا تاکید بر اینکه 
حداکث��ر قیمت مرغ گرم ۹۰ هزار تومان اس��ت، اظهار کرد: میانگین میزان 

مورد نیاز داخلی کشور به این محصول ۱۴۰ میلیون تن در ماه است.
به گزارش ایس��نا، چندی پیش قیمت مرغ س��ر به فلک کش��یده بود و 
کیلویی بیش از ۱۰۰ هزار تومان نیز به فروش می رسید، اما به گفته سرپرست 
دفتر امور طیور وزارت جهاد کش��اورزی، بر اساس پیش بینی های انجام شده 
برای تولید مرغ گرم تا پایان س��ال و با توجه به ش��رایط بازار حداکثر قیمت 

برای عرضه این محصول به قیمت کیلویی ۹۰ هزار تومان است.
صداقت فرد افزود:با توجه به مناسب بودن شرایط تولید علاوه بر تامین 

بازار داخل صادرات این محصول نیز مجددا از سر گرفته شده است.
وی با بیان اینکه آخرین آمار تولید آبان ماه ۱۵۴ میلیون تن بوده است، 
ادام��ه داد: ب��ه  صورت میانگین نیاز کش��ور ۱۴۰ میلیون تن در ماه اس��ت. 
مکاتبات صادرات از هفته گذش��ته آغاز ش��ده و حداق��ل میزان صادرات نیز 

۱۵۰۰ تن پیش بینی شده است.

مدیر عامل شرکت توزیع برق استان تهران :

۳۰ درصد شبکه برق استان تهران فرسوده است

مدیر عامل ش��رکت توزیع برق اس��تان تهران گف��ت: ۲۵ تا ۳۰ درصد 
شبکه برق در استان تهران فرس��وده هستند که از محل اعتبارات روستایی 
 در حال نوسازی شبکه هستیم.سال گذشته حود ۷۰ میلیارد تومان و امسال

 ۸۰ میلیارد تومان اعتبار تخصیص یافته است.
قاسم ش��هابی در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوال ایلنا، درباره میزان 
تلفات برق در سطح استان تهران اظهار داشت:در استان تهران تلفات برق در 
استان تهران حدود ۱۱.۵ درصد است که هدفگذاری کردیم به عدد ۹ درصد 

برسد که این رقم تا انتهای سال جاری به ۱۱ درصد خواهد رسید.
وی افزود: اگر س��رقت ها به حداقل برس��د مطمئن��ا تلفات کاهش پیدا 
می کند ضمن اینکه در حوزه فنی هم با احداث پست ها و شبکه های جدید 

تلفات کاهش پیدا می کند.
مدیر عامل شرکت توزیع برق استان تهران در پاسخ به دیگر سوال ایلنا 
درباره میزان فرس��ودگی شبکه گفت: ۲۵ تا ۳۰ درصد شبکه برق در استان 
تهران فرسوده هستند که از محل اعتبارات روستایی در حال نوسازی شبکه 
هس��تیم سال گذش��ته حود ۷۰ میلیارد تومان و امس��ال ۸۰ میلیارد تومان 

اعتبار تخصیص یافته است.
وی ادامه داد: ش��بکه فرسوده روس��تایی را در اولویت اول قرار داده ایم 
اگر اعتبارات بیش��تری در اختیار ما قرار دهند برای تمام ش��بکه فرس��وده 
چندی��ن همت طرح قابل اجرا داریم ک��ه با تامین نقدینگی اقدام به فعالیت 

خواهیم کرد.
 6۰ هزار انشعاب غیررسمی

ش��هابی درباره س��رقت برق نیز تصریح کرد: به خاطر ساخت و سازهای 
غیرمجاز در سطح استان بین ۵۰ تا ۶۰ هزار انشعاب غیرمجاز رسمی داریم 
که طی فرایندی با جلس��ات مکرر با س��ازمان بازرسی و قوه قضائیه کسانی 
 که مش��مول قانون می شوند و سال ساخت بناهایش��ان مربوط به سال ۹۶

 و قبل از آن است برق موقت دریافت خواهند کرد.
 ۱۲۰۰ میلیارد تومان از مشترکین طلبکاریم

وی میزان مطالبات از مشترکین بخش خانگی، صنعتی، تجاری و اداری 
 را ۱۲۰۰ میلی��ارد تومان عن��وان کرد و گفت: ب��ا رایزنی های صورت گرفته 
با بخش اداری میزان مطالبات در حال کم ش��دن اس��ت و در بخش خانگی، 
تج��اری و صنعتی هم تلاش می کنیم ارقام کاهش یابد، در کل اگر پولها را 

وصول کنیم در جهت احداث شبکه های فرسوده اقدام می کنیم.
 برنامه احداث ۵۰۰ مگاوات نیروگاه تجدیدپذیر

ش��هابی درباره احداث نیروگاه تجدیدپذیر در س��طح استان تهران بیان 
داشت: دولت تکلیف کرده که در استان تهران  به سمت تجدیدپذیرها برویم 
که در این راستا حدود ۵۰۰ مگاوات نیروگاه خورشیدی نصب خواهیم کرد.

وی ادامه داد:در  شهرک های صنعتی شمس آباد و عباس آباد هر کدام 
در حال احداث ۵۰ مگاوات هس��تیم و برای کمیته امداد هم طرح حمایتی 

در دستور کار داریم.
 ۲۴ هزار ماینر غیرمجاز

مدیر عامل ش��رکت توزیع برق اس��تان تهران درباره ماینرهای غیرمجاز 
 توضی��ح داد: م��ا تاکن��ون ح��دود ۲۴ ه��زار ماین��ر غیرمجاز را ک��ه حدود

 ۵۰ م��گاوات مص��رف داش��تند جم��ع آوری کردیم و اکن��ون از مردم می 
 خواهیم چنانچه صدای مشکوک و ناهنجار به گوش شان می رسد به سامانه 
۱۲۱ اطلاع رس��انی کنند و به ازای هر ماینر بدون اینکه نامشان فاش شود، 

یک میلیون تومان پاداش دریافت کنند.
 برنامه افزایش ایمنی

 وی درب��اره آم��وزش ایمن��ی ب��ه فعالین ح��وزه صنعت ب��رق گفت: ما 
 ۳۲۰۰ نی��رو داری��م که بخ��ش اعظم در ح��وزه بهره برداری فع��ال بوده و 
بیش از ۶۰۰ نفر سیمبان داریم که در تمام فصول در فضای آزاد برای تامین 
ب��رق تلاش می کنند ما برای مهارت آم��وزی نیروها آزمون صلاحیت حرفه 
ای برگزار کردیم که سطح این افراد در حوزه فنی، ایمنی کار، ابزارشناسی و 

روانشناسی مورد بررسی قرار خواهد گرفت تا به بهترین نحو فعالیت کنند.

وزیر امور اقتصادی و دارایی:

جذب سرمایه خارجی در دوسال گذشته
وزی��ر امور اقتصادی و دارایی ب��ا بیان اینکه جذب 
س��رمایه ما تا حدودی کم اس��ت، گفت: در دو سال و 
هشت ماه گذش��ته جذب س��رمایه در کشورمان چند 

میلیارد دلار بوده است.
به گزارش مهر عبدالناص��ر همتی وزیر اقتصاد در 
برنام��ه گفتگوی ویژه خبری با اش��اره ب��ه برنامه های 
اقتصادی دولت چهاردهم گفت: کشورهایی مثل ترکیه 

و عربستان سال گذشته جذب سرمایه بالایی داشتند.
وی با اش��اره به اینکه رشد اقتصادی کشور تاکنون 
از س��ه ی��ا چهار درصد بیش��تر نش��ده اس��ت، تصریح 
کرد:احتمال اینکه بتوانیم رشد اقتصادی هشت درصد 

را داشته باشیم سخت است.
این عضو کابین��ه دولت چهاردهم همچنین گفت: 
به��ره وری در کش��ور نزدیک به صفر اس��ت، س��رمایه 
خارجی ما برای اس��تفاده در تولید اندک اس��ت و باید 

بهره وری را در کشور افزایش دهیم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی خاطرنشان کرد: برنامه 

داریم تا به سمت رشد هشت درصدی حرکت کنیم.
وی ب��ا تاکی��د ب��ر اینک��ه امس��ال آخرین س��ال 
بنگاه داری بانک هاس��ت، اظهار داش��ت: یکی از دلایل 
ناترازی بانک ها بنگاه داری آنها است و سال آینده باید 

بنگاه های بانک ها واگذار شود.
همتی تاکی��د کرد: بانک ها باید از طریق ش��رکت 
پروژه ها تأمین مالی را انجام دهند و تأمین مالی زنجیره 
تولید به پشتوانه اس��ناد اعتباری در بورس کالا محقق 
می ش��ود.وزیر امور اقتصادی و دارایی ادامه داد: یکی از 
اقدام��ات مهمی ک��ه در وزارت اقتصاد آغ��از کرده ایم، 
تأمین مالی در زنجیره تولید به پشتوانه اسناد اعتباری 

در بورس کالا بوده است.
وی بیان داشت: با استفاده از اسنادی مانند "اوراق 

گام"، "ال. سی داخلی" و "برات الکترونیکی" در بورس 
کالا، تأمین مالی زنجیره تولید محقق می شود.

همتی خاطرنشان کرد: به تدریج فعالان اقتصادی و 
سرمایه گذاران خواهند دید که با استفاده از این اسناد 
اعتباری، زمینه های خوبی برای تأمین مالی آنها و رشد 

تولید فراهم شده است.
این عضو کابینه دولت چهاردهم بیان داش��ت: در 
سال های گذش��ته ناترازی نهفته ای در بودجه ها وجود 

داشت که این ناترازی بیشتر عملیاتی بود.
وی افزود:برای اینکه کس��ری عملیاتی را پر کنیم 
از ش��یوه هایی همچون مولدس��ازی، خصوصی س��ازی 
و درآمدهای��ی ک��ه در عمل تحقق نمی یافت اس��تفاده 
می کردیم؛ به طور مثال خصوصی س��ازی در دو س��ال 
گذش��ته فقط ۲۵ درص��د تحقق یافت یا مولدس��ازی 
بین چهار تا پنج درصد بوده اس��ت و این مسائل سبب 
کس��ری در بودجه می شد. امس��ال نیز همین وضعیت 

وجود دارد و حتی بدتر است.
وزی��ر امور اقتص��ادی و دارایی همچنین با اش��اره 
به هدفمندس��ازی یارانه ها، خاطرنشان کرد: بخشی از 
درآمدهای هدفمن��دی تحقق نیافته و در عوض هزینه 

برای هدفمندس��ازی ایجاد شده اس��ت که خود سبب 
کسری بودجه شده است.

وی اظهار داشت: برای سال ۱۴۰۴ با اخذ مجوز از 
رهبر معظم انقلاب ۲۰ درصد از منابع صندوق توس��عه 
مل��ی را در درآمدهای دولت آوردی��م تا بخش عمرانی 
کش��ور لطمه نخ��ورد، همچنین ب��ا اقداماتی همچون 
واردات خ��ودرو، واگ��ذاری ش��رکت های مهمی که در 
بخش نفت کار می کنند یا پیش بینی انتشار اوراق، برای 
خصوصی س��ازی و درآمدهای گمرک��ی پیش بینی های 

خوبی انجام شد.
همتی گفت: واقعیت این است که درآمدهای نفتی 
ما س��الیانه بین ۳۵ تا ۳۶ میلیارد دلار اس��ت که خود 
کسری بودجه را به دنبال دارد؛ این در حالیست که در 

سال ۹۰ درآمد نفتی کشور ۱۰۰ میلیارد دلار بود.
وی ادام��ه داد: بخش قابل توجهی از همین درآمد 
نفت��ی ۳۵ میلی��ارد دلاری نی��ز ص��رف تخصیص ارز 
ترجیحی به کالاهای اساس��ی می شود و همین مساله 
به بخش های مالیات، گمرک، خصوصی س��ازی، اوراق، 
مولدس��ازی و غی��ره فش��ار وارد می کند؛ ب��ا این حال 
تلاشیم که س��ال آینده اجازه ندهیم مشکلاتی در این 

زمینه ایجاد شود.
وزی��ر اقتص��اد، دو عام��ل اصلی تورم را کس��ری 
بودجه های متوالی و ناترازی سیس��تم بانکی برش��مرد 
و گفت: ناترازی بانک های دولتی نیز بیش��تر ناش��ی از 

کسری بودجه است.
وی تصریح کرد: همچنین بخش دیگری از کسری 
بودجه به یارانه های پنهانی که بی هدف داده می ش��ود 
برمی گردد، در حالی که اگر این یارانه ها هدفمند شده و 
در منابع بودجه وارد شود دیگر با کسری بودجه مواجه 

نخواهیم شد.

سخنگوی ش��هرداری تهران گفت: 
در ماه آتی شاهد بهره برداری از تاکسی 
و اتوبوس ه��ای برقی چینی در پایتخت 

خواهیم بود.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، 
عبدالمطه��ر محمدخان��ی، س��خنگوی 
ش��هرداری ته��ران در نشس��ت خبری 
درب��اره موض��وع حمل و نق��ل عمومی 
اظه��ار داش��ت: زمان دقیق مش��خص 
نیست ولی در یک یا دو ماه آینده شاهد 
حضور تاکس��ی و اتوبوس های چینی در 
تهران خواهیم بود. مسیر جدیدی برای 
این موضوع پیش گرفتیم که از مس��یر 

مورد علاقه مافیای خودرو عبور نمی کند 
و با قیمت پایین تر خرید کردیم.

وی افزود: بخشی از مسیر را خودمان 
در ح��ال حاضر طی کردیم برای همین 
واردات مس��یر آن کند است. همچنین 
هزین��ه از جیب مردم ب��رای خرید این 

تاکسی و اتوبوس ها کمتر است.
سخنگوی شهرداری تهران گفت:در 
ماه آتی ش��اهد بهره برداری از تاکس��ی 
و اتوبوس ه��ای برقی چینی در پایتخت 

خواهیم بود.
محمدخان��ی بیان داش��ت: یکی از 
خطوط مهم اتوبوس��رانی تهران مس��یر 

جمهوری و بهارستان است که مسافران 
زیادی دارد و در مس��یر بازار اس��ت و از 
دیرباز شهرداری به این مسیر توجه ویژه 
داش��ته است. البته در سال های اخیر در 
اختیار بخش خصوصی قرار گرفته است.

وی گفت: یکی از خطوط س��ه گانه 
برای مسیر سبز برای اتوبوس های برقی 

در همین مسیر است.
 تراموا های هوش�مند در راه 

تهران
محمدخانی در پاسخ به مهر گفت: 
تراموا دو دس��تگاه از آن در مسیر تهران 
است و تا پایان سال آزمایشی در خطوط 

استفاده می ش��ود که چرخ لاستیکی با 
سیستم هوش��مند خودران است. بدون 
راننده و هوشمند می توانند مسافران را 
جابجا کنند که آزمایشی در مسیر خط 
بی آر تی اصلی خیابان انقلاب و دماوند 

مورد استفاده قرار می گیرد.
وی در مورد انتقال پسماند از ساری 
به تهران بیان داش��ت: شهر تهران طبق 
قانون معین مازندران در بحران ها است. 
می��زان پس��ماند منتقل ش��ده طی ۱۰ 
روز کمتر از نصف میزان تولید پس��ماند 

تهران در یک روز است.
 س�رانجام ارائه تس�هیلات 

برای خرید موتوربرقی
وی بی��ان داش��ت: در بخ��ش ارائه 
تسهیلات برای موتورسواران تلاش این 
اس��ت بتوانیم قیمت خری��د را کاهش 
دهی��م. با توج��ه به محدودی��ت منابع 
 ارزی و همچنی��ن بحث توان داخلی که 
در ای��ن زمین��ه وجود دارد ش��هرداری 
تصمیم گرفت در بس��ته حم��ل و نقل 
برای واردات، اولویت را در بخش اتوبوس 
و تاکس��ی بگذارد تا به تعداد بیشتری از 
م��ردم خدمات رس��انی کن��د که نقش 
مهمتری در کاهش آلایندگی نیز خواهد 
 داش��ت.رئیس مرک��ز ارتباط��ات و امور 
بین الملل ش��هرداری تهران در رابطه با 
مدت زمان صدور پروانه در پایتخت نیز 
گفت: اتفاق بس��یار مثبتی در این دوره 
در کاه��ش م��دت زمان ص��دور پروانه 

افتاده و به ۲ ماه رسیده است.
محمدخانی گفت: ب��رای نمونه در 
منطقه ۹ رکورد ح��دود یک ماهه برای 
صدور پروانه را شاهد هستیم. اگر زمان 
را کاهش نمی دادیم طبیعتاً تعداد صدور 
پروانه ساختمان در مقطع یک ساله این 

افزایش قابل توجه را پیدا نمی کرد.

 بهره برداری از تاکسی و اتوبوس های چینی
 از ماه آینده در پایتخت

 اخطار بانک مرکزی به بانک ها برای وام
 ازدواج و فرزند

بانک مرکزی ضمن اخطار به بانک ها 
درباره پرداخت وام ازدواج و فرزند اعلام 
کرد: تاخیر در پرداخت این تس��هیلات 
ی��ا دریافت ضمانت فراتر از حدود قانون 

تخلف است.
به گزارش تس��نیم، بان��ک مرکزی 
در بخش��نامه ای جدی��د ب��ه بانک ه��ا 
درباره رعایت رک��ن ضامن در پرداخت 
و  ازدواج  الحس��نه  ق��رض  تس��هیلات 
فرزندآوری اع��لام کرد: همانگونه که در 
مکاتبات قبلی این بانک نیز تأکید شده 
اس��ت اخذ ضامن در چارچوب مفاد بند 
قانونی مذکور بوده وتس��هیل وتس��ریع 
 در پرداخت تس��هیلات یاد شده صورت 

تبص��ره ۱۳ قانون بودجه س��ال جاری همچنین براس��اس ج��ز ۶ بند ث پذیرد.

مسئولیت حسن اجرای این بند برعهده 
موسس��ات اعتب��اری و تمامی مدیران و 
کارکنان ذی ربط می باش��د. عدم اجرای 
هر یک از بند های این تبصره مش��تمل 
بر تاخیر در پرداخت این تس��هیلات یا 
دریاف��ت ضمان��ت فراتر از ح��دود این 
 قانون تخلف محسوب شده و در مراجع 

ذی صلاح قابل پیگیری است.
لذا مقتضی اس��ت آن بانک نسبت 
به انجام بازرس��ی های دوره ای و موردی 
از ش��عب خود و برخورد قاطع با روسای 
 ش��عب متخلف اق��دام نم��وده و مراتب 
 ب��ا قید فوری��ت جهت رعای��ت موضوع 
ب��ه واحد ه��ای اجرائی مربوط��ه ابلاغ و 

تاکید شود.


